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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért maradt ki Magyarország az USA 
biztonságerősítő pénzügyi programjából?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu internetes hírportál egyik cikkében a következőkről ír:

„Antony Blinken, az Egyesült Államok külügyminisztere szeptember 8-án Kijevben jelentette be,
hogy Washington több mint kétmilliárd dollár értékben nyújt katonai segítséget Ukrajnának és 18
másik  kelet-közép-európai  országnak.  […]  Ezen  túlmenően  az  (amerikai)  külügyminisztérium
tájékoztatta a kongresszust azon szándékunkról, hogy további 2,2 milliárd dollárt kívánunk hosszú
távú,  külső  katonai  finanszírozásra  fordítani  Ukrajna  és  18  szomszédja  biztonságának
megerősítésére.

Olyan  NATO-tagokról  és  regionális  biztonsági  partnerekről  van  szó,  amelyek  esetében  a
legnagyobb az orosz agresszió kockázata. […] A kelet-közép-európai régió államai közül egyedül
Magyarország és Szerbia marad ki a mostani támogatási csomagból.

Ennek vélhetően politikai okai vannak, mivel a két ország vezetése szorosabb kapcsolatokat ápol a
Kremllel.”

 

Kérdezem Önt:

Mi az oka annak, hogy Magyarország nem részesült ebből a támogatásból, és mekkora - meg nem 
kapott - összegről van szó?

 

Budapest, 2022. szeptember 14.



 
Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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